



GlaxoSmithKline

جلاكسو سميثكلاين ش.م.م.

المركز الرئيسي

ص. ب. ٤١ التجمع الخامس

١١٨٣٥ - القاهرة - جمهورية مصر العربية

تليفون : ٢٦١٨٥٠٠٠ (٢٠٢)

فاكس : ٢٦١٨٥٠٠١ (٢٠٢)

المصنع

ص. ب. ٣٠٠١ مدينة السلام

١١٤٩١ - القاهرة - جمهورية مصر العربية

تليفون : ٢٢٧ ٧٧٠٠٠ (٢٠٢)

فاكس : ٢٢٧ ٧٧٠٠١ (٢٠٢)


سجل تجاري ٢٠٨٤٠٧ استثمار القاهرة

رأس المال المصرح به مليار جنيه مصرياً

www.gsk.com

| | |
|---|---|
| Date: 26 January 2021 | التاريخ: 26 يناير 2021 |
| Disclosure Department - The Egyptian Stock Exchange | إدارة الإفصاح - البورصة المصرية |
| <p>This is to inform you that we have received yesterday 25/1/2021 at 3:45 pm a letter from Glaxo Group Limited (the "Majority Shareholder") (attached herewith) informing us that they have signed a non-binding term sheet with Hikma Pharmaceuticals PLC (the "Potential Buyer") for a potential transaction which would, subject to the satisfaction of certain conditions, including but not limited to: (i) the completion of satisfactory due diligence, (ii) the entry into definitive and binding legal documents; and (iii) obtaining the approval(s) of the regulatory authorities, include the Potential Buyer acquiring the shares of the Majority Shareholder representing 91.2% in our Company. Any such acquisition would be effected by submitting a mandatory tender offer for 100% of the shares of the Company. The letter received from the Majority Shareholder included a request to enable the Potential Buyer to commence a due diligence exercise on the Company.</p> <p>The non-binding term sheet also relates to a potential acquisition by the Potential Buyer from the GlaxoSmithKline group (of which the Majority Shareholder is part) of its Pharmaceuticals and Consumer Healthcare businesses in Egypt and its Pharmaceuticals business in Tunisia.</p> <p>We note that the letter received from the Majority Shareholder provided that the non-binding term sheet does not constitute a final agreement on the terms of the potential acquisition or price and is a preliminary step for negotiations.</p> | <p>نتشرف بإحاطة سيادتكم بأنه قد ورد إلينا امس الموافق 2021/1/25 في تمام الساعة 3:45 مساءً خطاب من شركة جلاكسو جروب ليميتد ("المساهم الرئيسي") (والمرفق طيه) بشأن توقيعها مذكرة شروط اساسية غير ملزمة مع شركة حكمة فارماسيوتيكلز بي.إل.سي. ("الشركة الراغبة في الاستحواذ") وذلك بغرض مشروع الاستحواذ المحتمل على حصة المساهم الرئيسي في شركتنا والبالغة 91.2% من خلال تقديم عرض شراء اجباري لنسبة 100% من كامل أسهم شركتنا وذلك في حال استيفاء عدة شروط ومنها (أ) الانتهاء من الفحص النافي للجهالة بشكل مرضى (ب) ابرام العقود النهائية والملزمة (ج) الحصول على موافقة الجهات الرقابية، كما تضمن خطاب المساهم الرئيسي طلب تمكين الشركة الراغبة في الاستحواذ من القيام بأعمال الفحص النافي للجهالة على شركتنا.</p> <p>كما تضمنت مذكرة الشروط الأساسية غير الملزمة أن مشروع الاستحواذ المحتمل يتضمن الاستحواذ المحتمل على استثمارات أخرى متعلقة بصحة المستهلك و تجارة الأدوية في مصر بالإضافة الى شركات تجارة الأدوية في تونس التابعة لمجموعة جلاكسو سميثكلاين (التي من ضمنها المساهم الرئيسي).</p> <p>ونود الإحاطة بأن خطاب المساهم الرئيسي اشار أن مذكرة الشروط الأساسية المشار اليها لا تمثل اتفاقاً نهائياً بين الأطراف على سعر أو شروط الصفقة المحتملة وتعد خطوة تمهيدية في المفاوضات.</p> |





| | |
|---|--|
| <p>Subject to, amongst other things, the satisfactory conclusion of the due diligence exercise, the entry into definitive and binding legal documents, the potential acquisition will be communicated to the Majority Shareholder's board to obtain its approval.</p> | <p>سيتم عرض عملية الاستحواذ المحتملة على مجلس إدارة المساهم الرئيسي للحصول على موافقته وذلك بشرط استيفاء عدة شروط ومنها الانتهاء من الفحص النافي للجهالة بشكل مرضى و ابرام العقود النهائية والملزمة.</p> |
| <p>Accordingly, we will call the board of directors of the Company to convene in order to notify them of the non-binding term sheet to consider approving the Potential Buyer to conduct the due diligence exercise and will keep you informed.</p> | <p>هذا، وسيتم دعوة مجلس ادارة شركتنا للانعقاد للإحاطة بتوقيع مذكرة الشروط الاساسية الغير ملزمة وللنظر في الموافقة على تمكين الشركة الراغبة في الاستحواذ من القيام بأعمال الفحص النافي للجهالة وسنوافيكم بأية مستجدات قد تطرأ في هذا الأمر.</p> |
| <p>Sincerely</p> | <p>و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير،،</p> |
| <p>Name : Ashraf Mohamed Ibrahim Mansour</p> | <p>الإسم: أشرف محمد ابراهيم منصور</p> |
| <p>Capacity : Chairman</p> | <p>الصفة: رئيس مجلس الإدارة</p> |
| <p>Signature :</p> | <p>التوقيع: </p> |





Glaxo Group Limited
980 Great West Road
Brentford, Middlesex
TW8 9GS

Tel. +44 (0)20 8047 5000
www.gsk.com

| | |
|---|--|
| Date: Monday 25 January 2021 | التاريخ: |
| To: GlaxoSmithKline S.A.E. | إلى: جلاكسو سميثكلاين ش.م.م. |
| <p>We are writing to inform you that we have signed a non-binding term sheet with Hikma Pharmaceuticals PLC (the "Potential Buyer") for a potential transaction which would, subject to the satisfaction of certain conditions, including but not limited to: (i) the completion of satisfactory due diligence, (ii) the entry into definitive and binding legal documents; and (iii) obtaining the approval(s) of the regulatory authorities, include the Potential Buyer acquiring our shares in GlaxoSmithKline S.A.E. (the "Company"). Any such acquisition would be effected by submitting a mandatory tender offer for 100% of the shares of the Company.</p> <p>The non-binding term sheet also relates to a potential acquisition by the Potential Buyer from the GlaxoSmithKline group (of which we are part) of its Pharmaceuticals and Consumer Healthcare businesses in Egypt and its Pharmaceuticals business in Tunisia.</p> <p>We note that that the above-mentioned non-binding term sheet does not constitute a final agreement on the terms of the potential acquisition or price and is a preliminary step for negotiations.</p> | <p>نتشرف بإحاطة سيادتكم بأننا قد وقعنا مذكرة شروط أساسية غير ملزمة مع شركة حكمة فارماسيوتيكلز بي.إل.سي. ("الشركة الراغبة في الاستحواذ") بغرض عملية استحواذ محتملة تتضمن الاستحواذ على حصتنا في شركة جلاكسو سميثكلاين ش.م.م. ("الشركة") من خلال تقديم عرض شراء اجباري بنسبة 100% من كامل أسهم الشركة وذلك في حال استيفاء عدة شروط ومنها (أ) الانتهاء من الفحص النافي للجهالة بشكل مرضى (ب) إبرام العقود النهائية والملزمة (ج) الحصول على موافقة الجهات الرقابية.</p> <p>كما تضمنت مذكرة الشروط الأساسية غير الملزمة أن مشروع الاستحواذ المحتمل يتضمن الاستحواذ المحتمل على استثمارات أخرى متعلقة بصحة المستهلك وتجارة الأدوية في مصر بالإضافة إلى شركات تجارة الأدوية في تونس التابعة لمجموعة جلاكسو سميثكلاين (التي من ضمنها المساهم الرئيسي).</p> <p>علماً بأن مذكرة الشروط الأساسية المشار إليها لا تمثل اتفاقاً نهائياً على سعر أو شروط الصفقة المحتملة وتعد خطوة تمهيدية في المفاوضات.</p> |
| Upon the conclusion of the negotiations, this potential acquisition will be subject to obtaining the approval of our board of directors on all the terms and conditions, and we shall keep you updated with any developments that may arise. | و عند الانتهاء من المفاوضات سيتم عرض عملية الاستحواذ المحتملة وكافة شروطها على مجلس إدارة شركتنا للحصول على موافقتهم وموافقتكم بأية مستجدات قد تطرأ في هذا الأمر. |
| Accordingly, we ask you to take the necessary disclosure procedures in accordance with the provisions of Chapter Twelve of the Executive Regulations of the Egyptian Capital Market Law No. 95 of 1992 and to enable the Potential Buyer to carry out the due diligence. | وبناء عليه نرجو من سيادتكم اتخاذ إجراءات الإفصاح اللازمة في هذا الشأن اعمالاً لأحكام الباب الثاني عشر من اللائحة التنفيذية لقانون سوق راس المال المصري رقم 95 لسنة 1992 و تمكين الشركة الراغبة في الاستحواذ من القيام بأعمال الفحص النافي للجهالة. |
| Sincerely | تفضلوا بقبول فائق الاحترام،، |
| Name, Capacity, Signature | الاسم: الصفة: التوقيع: |
| <p>John Sedler Authorized Signatory, for and on behalf of Glaxo Group Limited, Corporate Director</p>  | <p>John Sedler Authorized Signatory, for and on behalf of Glaxo Group Limited, Corporate Director</p>  |

Glaxo Group Limited
Registered in England & Wales
No. 305979

Registered Office
980 Great West Road, Brentford,
Middlesex, TW8 9GS